

Corporate Application Form

استمارة طلب خاص بالشركات

Detailed Address

العنوان الكامل

Bank Details

Bank Name/ Branch

اسم البنك (الفرع)

Account Number

رقم الحساب

Account Holder

صاحب الحساب

I/We I hereby declare that the information on this application form is true and correct. I/We agree and consent that the said information provided herein may be used within any internal NBK Group companies, which will keep a record of the information whether or not an agreement is concluded. In addition, NBK Services may use all and any information supplied by me/us and may include my / our name in any marketing campaign or list that may be distributed by NBK Services.

I/We acknowledge and agree by signing this application that You can access and obtain My/Our credit information and details by and through the Qatar Credit Bureau.

I/We acknowledge and agree as well that You can exchange and share My/ Our credit information and details with the Qatar Credit Bureau.

I/We further waive My/Our right to introduce any claim or legal proceedings of any nature whatsoever against You in respect of such exchange of information. And I/We hereby completely release and forever discharge You from any and all claims, demands, compensation, damages, obligations, liabilities of any kind or nature whatsoever in this respect.

Date _____
التاريخ

إبني/إبنا أقر/نقر بأن المعلومات الواردة في هذه الاستمارة صحيحة وأوافق/نوافق على أنه يجوز لأية شركة تابعة لمجموعة شركات ناصر بن خالد استخدام تلك المعلومات والاحتفاظ بنسخة منها سواء تم أو لم يتم إبرام اتفاقية فيما بيننا. كما يجوز لشركة ناصر بن خالد للخدمات استخدام المعلومات المقدمة من قبلي/قبلنا وإدراج اسمي/أسمائنا في أية حملة أو قائمة تسويقية تقوم شركة ناصر بن خالد للخدمات بتنظيمها أو توزيعها.

أنا/نحن أقر/نقر وأوافق / نوافق من خلال التوقيع على هذا الطلب انه بإمكانكم الوصول إلى والحصول على المعلومات الائتمانية الخاصة بي/بنا من خلال مركز قطر للمعلومات الائتمانية.

أنا/نحن أقر/نقر وأوافق / نوافق أيضا على أنه يمكنكم تبادل المعلومات الائتمانية الخاصة بي/بنا مع مركز قطر للمعلومات الائتمانية.

كما انني/ اننا انتازل/ نتنازل عن حقي/حقنا في تقديم أي مطالبة أو دعوى من أي نوع كانت ضدكم فيما يتعلق بتبادل هذه المعلومات. كما أخلى / نخلى مسؤوليتكم وأبرؤكم / نبرؤكم بالكامل من أي مطالبات أو تعويضات أو أضرار أو التزامات من أي نوع أو طبيعة كانت في هذا الصدد.

Customer Signature

توقيع العميل

